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Et år hvor der ikke er oprettet nye markvildtlav her i området.  

De lav som er oprettet melder en svag fremgang i agerhøns og hare, når de har lavet deres 

tællinger.  

DET er godt nyt. 

 

22-1  

Opstartsmøde om naturmødet:  

Det blev besluttet, at der skulle laves fauna og blomsterstriber i små kasser til udsmykning af 

teltet. 

Der blev også sået et par kasser med solsikker, som senere blev plantet om i små potter med 1 

eller 2 i hver potte, kasserne blev nusset om hele foråret så de fleste var i blomst til naturmødet 

d. 23-24 og 25 maj, hvor de gav anledning til at få budskabet ud om vigtigheden af en større 

biodiversitet og spor i landskabet.  

Da naturmødet var slut uddelte vi solsikkerne til de forbipasserende, som med stor glæde tog 

dem med hjem til haven eller terrassen. 

 

28-11  

Evalueringsmøde på landbonord om fremtiden med fauna og blomsterstriber. 

DOF Nordjylland har valgt at udtræde af samarbejdet. Så nu er det Biavlerne, Landbonord og 

Danmarks Jægerforbund, der viderefører opgaven, som vi håber folk fortsat vil gøre brug af. 

Pt. bliver der arbejdet med Agri Nord for at få dem til at lave noget lignende for deres 

medlemmer. 

 

Med venlig hilsen 

 

Vildtplejerådgiver. 

Kurt Thomsen 

 


